



RWIZ

Registered Minor Works Contractor (Individual) Class III Minor Works Training Course

註冊小型工程承建商(個人)第Ⅲ級別小型工程訓練課程

The course content includes Minor works contractors registration system and scope of Class III minor works; Role and responsibilities of an RMWC; Related legislation and statutory requirements; Statutory administrative procedures for carrying out minor works; Planning of work sequence; Provision of safety/precautionary measures; Prevention of bribery.

課程內容包括:小型工程承建商註冊制度及第III級別小型工程的定義及範圍,註冊小型工程承建商的職份和責任,有關的法例和法定要求,進行小型工程的法定行政程序,策劃工序,提供安全/預防措施,防止貪污的認識。

Lecturer	Professionals
講師	專業人士
Medium of	Cantonese
Instruction	廣東話
授課語言	
Study Mode 課程制式	Part-time evening 夜間部份時間制: 18:30 – 22:00
Duration	7 hours (3.5 hours x 2 sessions)
授課期	7小時(3.5小時 x 2 堂)
Venue	HKIC, Kowloon Bay Campus, 44 Tai Yip Street, Kowloon Bay, Kowloon
上課地點	九龍 九龍灣大業街 44 號 香港建造學院 九龍灣院校
Admission	Individual self-employed workers with suitable qualifications and experience are eligible for registration as
Requirements	Registered Minor Works Contractor (Individual) to undertake class III minor works. The completion of this
入學條件	course is one of the requisites for the registration of Registered Minor Works Contractor (Individual)
	自僱工人如具備合適資格和經驗,可申請為註冊小型工程承建商(個人),以進行第Ⅲ級別小型工程,註冊為註
	冊小型工程承建商(個人)的其中一項所需條件是修畢這個培訓課程
Award of	Attended the whole course and passed in the course assessment (Pass mark: 50% or above)
Certificate 證書頒發	出席整個課程及測驗取得合格成績 (50分或以上為合格)
Course Fee	\$850
課程費用	
Enquiry	21009000 / 21009842
查詢課程	
Recognition	This training course is recognised by Buildings Department and must be completed in order to apply for the
資格承認	registration of Class III Register of Minor Works Contractors (Individual)
	(For details, please refer to Buildings Department's web site: http://www.bd.gov.hk)
	本課程是屋宇署認可課程,申請註冊成為第Ⅲ級別註冊小型工程承建商(個人)必須修讀
	(詳情可瀏覽屋宇署網頁:http://www.bd.gov.hk)
Application Method	Please apply online on SPDC portal
報名方法	請透過建造專業進修院校的網上報名系統報名